
 

 
 
ACTA DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DEL PLA ESTRATÈGIC 
TERRITORIAL DE LES GARRIGUES 2015-2025 
 
 
Data: 26 de juliol de 2016 
Horari: de 19.30 h a 21.30 h 
Lloc: sala de plens del Consell Comarcal 
 
 
HI ASSISTEIXEN: 
 
Antoni Villas, president del Consell Comarcal 
Jordi Sarlé, vicepresident del Consell Comarcal 
Isidre Pinyol, tècnic de Cultura del Consell 
Ivan Egea, AODL del Consell 
Rosa Olivart, tècnica de Desenvolupament i Consum del Consell 
Marta Peiró, tècnica de Joventut del Consell 
Ester Rué, tècnica de Turisme del Consell i secretària de la Comissió de Seguiment 
Ramon Baró, director de l’Escola Capacitació Agrària 
Anna M. Capdevila, representant de l’empresa Tres Cadires (vi de nous) 
Magí Clavé, regidor de l’Ajuntament d’Arbeca 
Neus Salla, representant de l’empresa Suport Empresarial de Juneda 
Joan Camps, emprenedor 
Bea Miret, regidora de l’Ajuntament d’Arbeca 
Ramon Xavier Vidal, en representació de l’Ajuntament de Bellaguarda 
Josep M. Magriñà, gerent de la Residència Municipal de Juneda 
Mercè Rubió, alcaldessa de Cervià 
Anna Forcada, tècnica de l’Ajuntament de Cervià 
Jordi Ribalta, regidor de l’Ajuntament de les Borges i vicepresident del Consell 
Eduard Cau, propietari de Cal Miqueló de Puiggròs 
Anton Bundó, president de l’Associació de Turisme 
Carme Dalmau, en representació de la casa rural Cal Pastor 
Elies Bosch Benet, tècnic de l’Ajuntament de la Granadella 
Mavi Vidal Vives, tècnica de l’Ajuntament d’Arbeca 
Anna Torres, regidora de l’Ajuntament del Cogul i guia de les Pintures Rupestres 
Montse Martínez, representant del molí d’oli Simbionatur de Sarroca de Lleida 
Josep Maria Barrufet, representant de GLOBALleida 
Antoni Aldomà, representant del celler Vinya els Vilars d’Arbeca 
Teresa Gallart, presidenta de l’empresa Garrigues Emprèn i de la Cooperativa de 
Vinaixa 
Víctor Sas, membre de l’Associació de Joves de la Granadella 
 
 
 
 



 

 
S’HA EXCUSAT D’ASSISTIR-HI: 
 
Ariadna Boixader, en representació de l’agència de viatges Olea Soul 
 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Presentació de l’equip de treball (funcions) 
2. Funcionament de la Comissió de Seguiment i de Treball 
3. Estratègies i projectes 
4. Primers passos 
5. Precs i preguntes 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
El president obre la sessió i explica que del pla estratègic han sortit 5 línies 
estratègiques i els objectius del model de governança transversal a tot el pla. 
 
1. Presentació de l’equip de treball (funcions) 
 
El president informa que el senyor Isidre Pinyol serà el coordinador del pla estratègic i 
que l’equip de treball estarà format també per Rosa Olivart, responsable de 
Desenvolupament i Consum; Ester Rué, responsable de Turisme; Ivan Egea, AODL, i 
Marta Peiró, responsable de Joventut. 
 
 
2. Funcionament de la Comissió de seguiment i de treball 
 
El president explica que la Comissió de Seguiment està formada per la gent que ha 
manifestat la intenció de formar-ne part voluntàriament. La Comissió de Seguiment es 
reunirà 3 vegades a l’any i els membres de la Comissió han de vetllar i avaluar pel bon 
desenvolupament del pla. També comenta que hi haurà uns equips més reduït que es 
dedicaran a impulsar els projectes i les accions concretes. 

 
3. Estratègies i projectes 
 
El senyor Isidre Pinyol fa una lectura ràpida dels projectes, que engloben les 5 línies 
estratègiques. 
 
 
4. Primers passos 
 



 

El president explica que el Consell col·labora en projectes que s’han presentat per trobar 
línies de finançament per al territori i poder desenvolupar el pla estratègic. Comenta que 
s’ha presentat un FEDER (4.000.000 euros, 1.000.000 dels quals seria invertit a les 
Garrigues) i un pla de foment a la Direcció General de Turisme; també s’està treballant 
per demanar ajut als programes PECT (amb 2 comarques més) i al projecte Espais 
Naturals de Ponent, que es presentarà el 6 d’octubre al Cogul, i també s’està mirant els 
ajuts de línies verdes per a la conservació de les lleres dels rius. 
 

 
5. Precs i preguntes 
 
El senyor Anton Bundó pregunta quin és el percentatge d’aportació del territori a les 
ajudes FEDER. El president respon que un 25% el posa la Generalitat; un 25 %, la Unió 
Europea; un 25%, la Diputació, i el 25% restant, el territori. 
 
La senyora Anna Forcada comenta que per portar a terme aquests projectes es 
necessiten els informes favorables d’Urbanisme i Medi Ambient, Territori i Paisatge, 
que no són tan fàcils d’aconseguir. El president comenta que ja tenen els permisos, 
perquè la Diputació no volia activar el projecte sense els permisos d’autorització de 
cada municipi. 
 
La senyora Forcada comenta que un pla especial no es pot fer en dos mesos. I pregunta 
si el projecte el fan els ajuntaments. 
 
El president comenta que tenen els permisos però no el pla especial, perquè el 
demanaven a l’hora de fer el projecte. Comenta que el projecte no el fan els 
ajuntaments, sinó la Diputació de Lleida.  
 
El senyor Anton Bundó pregunta pel PECT, si en aquests tres territoris ja se saben els 
productes que es volen treballar des dels obradors. El president comenta que està tancat 
el que invertirà cada territori i que hi ha productes comuns. 
 
La senyora Forcada pregunta què es farà de l’Albagés cap a dalt, dins de la vall del riu 
Set, perquè aquest projecte només va des del pantà de l’Albagés fins a Sudanell. El 
senyor Isidre Piñol comenta que, d’entrada, han d’assegurar el cabal ecològic des de la 
presa fins al riu. 
 
Anna forcada també diu que les línies verdes normalment afecten el litoral. El president 
del Consell comenta que han de parlar-ne, que tenen una reunió pendent amb la 
Confederació Hidrogràfica de l’Ebre (CHE). 
 
La senyora Carme Dalmau pregunta si l’espai natural de ponent inclou la serra de la 
Llena. El president li respon que sí. 
 
La senyora forcada comenta que s’han d’aprofitar les eines informatives per poder estar 
assabentats dels projectes que es van treballant. El senyor Ivan Egea comenta que al 
blog www.lesgarriguesfentcamí.cat es van penjant les notícies del que es va fent.  



 

El senyor Andreu Culleré, de la cooperativa Tres Cadires (vi de nous), comenta que al 
web hi hauria d’haver un espai per consultar les actes. 
 
La senyora Carme Dalmau, de la casa rural Cal Pastor, pregunta com es faran els grups 
d’impuls. El president explica que es faran grups entre les persones que formen part de 
la Comissió de Seguiment, però que en alguna ocasió potser s’haurà de demanar 
participació a una empresa externa. 
 
El senyor Elies Bosch comenta que estan bé els 15 projectes; diu que s’hauran de crear 
els grups d’impuls de seguida i que potser és millor crear-los per sectors; també 
comenta que s’haurà d’establir un calendari i uns indicadors dels objectius. El senyor 
Isidre Pinyol comenta que les accions preveuen marcar una sèrie d’objectius i uns 
indicadors d’avaluació. 
 
La senyora Neus Salla comenta que les línies de finançament marcaran les prioritats; 
també diu que cal tenir un calendari i un canal de comunicació. La senyora Forcada diu 
que s’ha de treballar de manera virtual. 
 
La senyora Neus Salla comenta que es pensava que la Comissió de Seguiment seria més 
proactiva i, pel que s’ha explicat, veu que no serà així. 
 
A continuació, la senyora Ester Rué i el senyor Ivan Egea passen sis propostes per al 
nou logotip de Turisme del Consell Comarcal. La proposta més votada és la número 2, 
amb 14 vots; la proposta 1 té 2 vots; la proposta 3 té 1 vot, i la proposta 6 obté 2 vots. 
 
Logotip escollit: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària      Vist i plau 
       El president 


